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Abstract (en)
The housing (1) has a wall (2) for delimiting first volume of a compressor in which a refrigerant circulates relative to second volume of the
compressor. A control device of an electric motor extends at the second volume. A face of the wall facing the second volume is configured to receive
the control device while a second face (4) of the wall facing the first volume comprises a heat dissipation unit (5). The heat dissipation unit takes a
form of tubular elements (6) originating from the second face. The element is formed by a solid tube of circular section made of same material as the
wall. The control device is designed as an inverter. An independent claim is also included for a compressor for a refrigerant circuit.

Abstract (fr)
L'invention concerne un boitier 1 d'un compresseur électrique pour circuit de fluide réfrigérant, comprenant une paroi 2 apte a délimiter un premier
volume du compresseur dans lequel le fluide réfrigérant circule par rapport a un deuxiéme volume du compresseur dans lequel s'étend un dispositif
de commande du moteur électrique, une premiére face de la paroi 2 tournée vers le deuxiéme volume étant configurée pour recevoir le dispositif de
commande alors qu'une deuxiéme face 4 de la paroi 2 tournée vers le premier volume comprend un moyen de dissipation thermique 5, caractérisé
par le fait que le moyen de dissipation thermique 5 prend la forme d'une pluralité d'éléments tubulaires 6 issus de la deuxiéme face 4.
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